
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA COMISSIÓ PERMANEN T DEL CONSELL DE 
POBLE DE LA BATLLÒRIA 

 
 

Identificació de la sessió: 
 
Data: 8 de maig de 2014  
Inici: 21:10 hores 
Fi: 22:40 hores 
Lloc: seu del Consell de Poble 
Caràcter de la sessió: ordinari 
 
Assistents: 
 
Presidenta: Dolors Lechuga Garcia 
 Jordi Gómez Barrero particular 
 Manuel Valle Corrales particular 
 Genís Morillas Roca particular 
 Lluís Prat Pineda Club esportiu La Batllòria  
    
Secretària: Àngels Berenguer Puig 
 
També assisteix a la sessió el Sr. Esteve Puig de la urbanització Royal Park. 
Han excusat l’assistència el Sr. Florentí Ruiz i la Sra. Carme Luis. 
 
Ordre del dia: 
 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 

2. Propostes de les comissions  

3. Propostes per la Festa Major d’estiu 

4. Informació de la presidenta 

 
1. APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
 
La Sra. presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l’esborrany de l’acta 
del dia 6 de març de 2014 i si han de fer alguna observació. 

En no formular-se cap objecció, per unanimitat dels membres presents, s'acorda l’aprovació de 
la referida acta. 

2. PROPOSTES DE LES COMISSIONS 

Intervé el Sr. Gómez per dir que a la urbanització Royal Park caldria reposar dos senyals 
indicadors, un a la cruïlla del cementiri i l’altre en el carrer de pujada a la urbanització. 

Seguidament, pren la paraula el Sr. Valle per comentar que hi ha diverses queixes veïnals 
referides a les deposicions de gossos a la via pública i proposa que s’instal·lin papereres amb 
bosses per facilitar que els propietaris dels gossos les recullin i les llencin a la brossa. També 
apunta la possibilitat d’imposar sancions davant d’aquestes conductes incíviques. 

El Sr. Morillas diu que aquest és un tema de consciència social i imposar sancions és més 
complicat del que sembla.  

Es proposa com a primera mesura davant d’aquest problema actualitzar el cens d’animals de 
companyia i posar plaques identificatives als gossos. 

La Sra. presidenta apunta que es pot traslladar la proposta a l’Ajuntament.  



Seguint amb el mateix tema, el Sr. Puig comenta que s’hauria de fer una campanya de 
sensibilització començant a les escoles.  

La Sra. presidenta diu que ho proposarà a la propera reunió prevista amb l’Escola. 

A continuació, intervé novament el Sr. Gómez per demanar que es faci una segona passada de 
neteja als carrers de la urbanització Royal Park. També diu que hi ha parcel·les no edificades 
amb molta herba, voreres inacabades, i zones verdes molt deixades.  

El centre cívic de la urbanització fa molt temps que està tancat –diu- i és una llàstima. Hi ha 
una persona que va presentar una instància a l’Ajuntament sol·licitant poder-lo obrir per donar-li 
algun ús, però encara no ha rebut cap resposta al respecte.  

3. PROPOSTES PER LA FESTA MAJOR D’ESTIU 

La Sra. presidenta informa que aquest any l’envelat s’instal·larà darrera les pistes de l’Escola i 
la fira en el carrer següent. S’ha considerat que aquesta és la millor ubicació per l’espai de 
Festa, tot i que no estigui en el centre del poble.  

Possiblement es contactarà amb firaires per muntar una fira d’artesans i si algú té propostes 
que ens les faci arribar amb el temps suficient per poder preparar totes les activitats. 

Tot seguit, el Sr. Prat apunta que caldria dur a terme les feines pendents de fer al Camp de 
Futbol abans de la Festa Major. Les xarxes de les porteries –diu- ja estan canviades, però els 
arbres no estan podats i encara manquen alguns arranjaments necessaris al bar i als vestidors. 

La Sra. presidenta comenta que es reunirà amb representants del Club esportiu per fer un llistat 
de totes les mancances i traslladar-ho a l’Ajuntament. El Sr. Prat proposa que també assisteixin 
a la reunió la regidora d’Esports, Sra. Magalí Miracle i un tècnic de l’Ajuntament.  

4. INFORMACIÓ DE LA PRESIDENTA 

La Sra. presidenta informa que es farà una exposició temporal al centre “Les Casetes” amb els 
minerals de la col·lecció Pinós cedida fa 6 o 7 anys a La Batllòria. L’Associació Catalana de 
Minerologia i la tècnica de l’Ajuntament, Sra. Marta Miralles, van catalogar una part de la 
col·lecció, però encara hi ha feina a fer. Ara s’exposarà una desena part de la col·lecció perquè 
no hi ha prou vitrines per col·locar-la sencera. L’exposició estarà oberta durant tota la Festa 
Major, però després es podran fer visites concertades. 

En el darrer ple es va aprovar una modificació de crèdit del pressupost municipal en què 
s’inclou una partida per fer front a les despeses del projecte de sanejament de La Batllòria. La 
despesa de 936.000 euros inclou la connexió amb la depuradora de Riells i Viabrea i les 
expropiacions necessàries per dur-la a terme. D’aquests 936.000 euros, 372.770 euros els 
posa l’Ajuntament de Sant Celoni, 508.381 euros vénen subvencionats per la Diputació de 
Barcelona i el PUOSC i 55.000 euros que assumeix l’Ajuntament de Riells i Viabrea, en el cas 
de que s’hagi de fer alguna derivació. 

També s’ha inclòs una partida d’11.000 euros per a la millora de l’enllumenat públic.  

En breu es disposarà d’un altre desfibril·lador que podria instal·lar-se al Camp de Futbol i es 
pintaran 3 places d’aparcament de vehicle reservades: una per l’ambulància, una altra pel 
metge i la tercera reservada a persones amb disminució.  

Atès que no hi ha més assumptes a tractar i cap dels membres té precs ni preguntes, s’aixeca 
la sessió a les 22:40 hores i s’estén la present acta amb el vistiplau de la senyora presidenta. 

 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Àngels Berenguer Puig     La presidenta del Consell de Poble 
       Dolors Lechuga García 


